
Erfaringer Vicekasserer Peter konvent 2021 
 
 
Det eneste jeg har ift erfaringer, er at vi skal have mulighed under konventet til at 
sætte kontanter i banken. Ellers synes jeg det er gået rigtig godt. 
 
Kram Peter 
 


